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Morten Bergkåsa, Hilde Mjell Donkor, Gina K. Nilstad, Anita Hoddevik Strømme,  
Stine Helbæk Torgersen, , Line Marie Tholstrup, Marte Skarderud, Maria Vork, Kaija 
Skaare Lier, Eline Vold Engesli, Christian Fæste, Marte Wedvik 

Forfall Therese Hagen, Marte Skarderud 

 

1. Godkjenning av dagsorden 
- Godkjent 

 
2. Godkjenning av referat 
- Godkjent 

 
3. Godkjenning av årshjul 
- Utsettes til neste møte 

 
4. Deltakelse på foreldremøte for skolestartere 
- Foreldremøte for skolestartere er 14. mars. I fjor var det ingen fra FAU som deltok. I år skal 

Maria nestleder stille på vegne av FAU. Hun skal orientere om hva FAU jobber med, hva 
klassekontakter jobber med og hva som skiller rollene. Innspill på at det bør være konkret og 
at hun må være positiv til det å være i FAU. Spill på engasjementet til nye foreldre. At FAU gir 
en pangstart som forelder på skolen. De sosiale tingene FAU står for: disco, sjusjøenturen, 
julegrøt. Ikke vektlegg 7.klasseturen mer enn nødvendig. Nevn også at FAU har inntekt 
gjennom dugnad og at modellen bygger på likhet for alle elever uavhengig av klasse og 
økonomisk situasjon, men ikke vektlegg dugnad mer enn nødvendig. Maria lager en 
disposisjon som kan brukes ved framtidige FAU-møter.  
 

5. Dugnadskomitéen 
- Oppdatert dugnadsskriv. Gjennomgang frivillighetsprinsippet og konsekvenser for praktisk 

gjennomføring. Presentasjon av sak for drøfting i foreldrerådet: Formål med dugnadsmodell, 
utfordringer per nå, alternative løsninger. 



- Dugnadsskrivet er ikke vesentlig endret fra det opprinnelige. Mest informasjon om 
klasseturen i 7. klasse. Viser også hvilke utgifter FAU har.  
Innspill: skrivet bør endres slik at det ikke først og fremst skriver om 7.klasseturen. Det er 
skrevet om dugnadsmodellen i informasjonen i nettsiden, det kan være samme tekst i dette 
skrivet. Trenger heller ikke ha så detaljert informasjon om klasseturen. Formålet med skrivet 
er at en ny førsteklasseforelder skal forstå modellen. Kan også ha inn at dugnadsmodellen 
skaper samhold i foreldregruppa. Besluttet at dugnadskomitéen samordner seg med 
kommunikasjonsgruppa om tekst. Nytt forslag legges fram før neste møte.  
 

- Gjennomgang av presentasjonen som kan presenteres for alle foreldre på hvert trinn ifm 
foreldremøte. Formålet er å få erfaringer og innspill fra foreldregruppa.  
Innspill: snu om på slidene slik at man først informerer om inntektene dugnad skal dekke og 
deretter informerer om klasseturen. Og i rekkefølgen: ta klasseturen nederst og øverst: ting 
gjennom skoleåret for alle. Ta inn at 7.trinn fra nå vil ha dugnad, men at de ikke har hatt det 
tidligere. Flere fordeler: positiv effekt på psykososialt skolemiljø, tiltak på tvers av trinn gjør 
så man kommer hverandre nær på tvers av trinn, bidrar til samhold i foreldregruppa. Lik 
klassetur uavhengig ildsjeler i enkeltklasser, at etterlevelsen av gratisprinsippet kan sikres i 
større grad gjennom dagens modell. Få inn hvor mye mer man trenger for at 
dugnadsmodellen skal være bærekraftig med dagens klassetur. 20% mer enn i dag. Dette bør 
vises med tydelige tall i slides. 
 
Veien videre til diskusjon: 

o Utgifter er større enn inntekter. Vi har 40 000 for lite.  
o Alternativ 1: øke inntekter (mer dugnadsaktivitet på foreldre) 
o Alternativ 2: psykososiale tiltak vs ta ned ambisjonsnivåene på klassetur 
o Alternativ 3: skrote dugnadsmodellen (droppe dette alternativet! La heller foreldrene 

foreslå det)  

Oppsummering: tone ned klasseturen, løfte frem alt det andre.  

Alle FAUere skal legge frem dette på foreldremøtene. Alle bør informere de enkelte 
foreldregruppene per trinn om dette i forkant av møtet (for eksempel via innkallingen eller på 
trinnets facebookgruppe). 

6. Retningslinjer nettvett. Hvordan håndtere uønskede hendelser. 

Morten informerer om at det var en situasjon her på Søre Ål der en lærerstudent i praksis etablerte 
kontakt med noen elever i en klasse etter at han hadde vært i praksis her. De hadde da kontakt via 
chatrom på en spillarena. Hvilket ansvar har skolen ift studenter? Fred er blitt bedt om å si litt om 
skolens perspektiv og nettvett. 

Fred informerer om at den konkrete saken er blitt ordnet opp i. Skolen snakker stadig om nettvett. 
Første gang det snakkes om er ifm utdeling av ipad på 4. trinn. Sier noe om dette på foreldremøte 
ved utdeling og på skolene mtp å ta for eksempel bilder, hva er greit og ikke. Ila skoleåret dukker det 
alltid opp noen saker. Skolen er alltid på etterskudd. Når skolen får vite det, er elevene nesten alltid 
over på noe annet allerede. Lærerne hadde en runde på temaer på foreldremøter. Fra 3. klasse og 
oppover er dette relevant. Skal lage faste punkt for ulike trinn. Er også i kontakt med barnevakten.no 
som holder kurs for enkelte trinn. Viktig at foreldre jobber sammen med skolen om dette. Skolen har 
også kontakt med politiet og SLT-koordinator. Hun skal inn på 7. trinn å bidra i det forebyggende 
arbeidet. Skolen skal lage en systematisk plan om dette slik at det ikke blir tilfeldig pga hendelser.  

Barnevakten.no har ulike opplegg for både lærere og foreldre. https://www.barnevakten.no/  

https://www.barnevakten.no/


Morten gir tilbakemelding på at han er positiv til at skolen er i ferd med å få en struktur og 
systematikk på hvordan skolen jobber med dette.  

Kaija sier at det kan være en idé å løfte problemene på foreldremøte, allerede i 2. klasse? Morten gir 
innspill på at det i så fall bør være en åpen dialog om dette i foreldregruppene på alle trinn.  

Christian tipser om dokumentaren «the social dilemma» på Netflix. Der de som har peiling aldri ville 
latt ungene sine være på disse plattformene.  

7. Elevundersøkelsen 

Fred informerer: Elever på 5., 6. og 7. trinn svarer anonymt om sin opplevelse av sitt læringsmiljø. 
Brukes på skolen, av skolekontoret, av politikere og av staten. Gir et lite bilde. Søre Ål har enda ikke 
fått de detaljerte svaret enda. At det tar langt tid vanskeliggjør arbeidet for skolen med å bruke 
resultatene. 

Resultatene er gode for SÅ, men tallene kan leses på ulike måter. Hadde workshop med elevene på 
7.trinn om dette. For eksempel skulle de liste opp hvilke kategorier som betyr mest. Trivsel var på 
topp, motivasjon også høyt. De skulle også liste opp hvilke kategorier der de selv kunne bidra mest. 
Her kom også trivsel og motivasjon høyt. Deretter skulle de diskutere hva som kan være 
trivelsfremmende tiltak i timen, på skoleveien, i friminutt og i fritiden. Prosessen skal fortsette 
framover på alle trinnene nå utover våren. FAU berømmer prosessen til skolen.  

Denne måten å jobbe på kan også gjøres på de lavere trinnene selv om de ikke har besvart 
undersøkelsene. 

Mobbetallene fremgår ikke av statistikken elevene skal jobbe med. Jobber kun med elevene på det 
forebyggende.  

Mobbetallene på Søre Ål er lave. Kommer man under 5 på et trinn, får man ikke tall pga personvern. 
Søre Ål har anonyme tall, men de vet de har mobbetall. Dette er en av ulempene med at det går så 
lang tid fra undersøkelsen til resultatene.  

Fred informerer om at på fredag får skolen besøk av utenriksminister Huitfeldt. Hun ønsker å snakke 
med dem om krigen i Ukraina. 7. trinn er informert og skal forberede seg litt. NRK supernytt og noe 
lokal presse skal være tilstede. 

8. Kommunikasjon. Status informasjon skolens nettsider. 

Kommunikasjonsgruppa har tatt inn innspill fra forrige foreldremøte. Skal også samordne det om 
dugnadsmodellen med skrivet til dugnadskomitéen.  

Alle må gi Eline info om hvem på hvert trinn som er FAU-representant og klassekontakter (vi bruker 
heretter dette begrepet og ikke foreldrekontakt eller trinnkontakt). Kun kontaktinfo til styret på 
nettsiden. Skal avtale møte med Fred der det skal legges ut. Da skal alt av vedlegg være klart: 
vedtekter, skriv om dugnad, årshjul, flere? Kommunikasjonsgruppa gir styret info om hvilke 
dokumenter det er behov for. 

9. FAUs informasjonsfolder til nye elever. Forslag fremlegges av Line Marie. 

Line Maries tekst gikk gjennom med eneste innspill at «typisk» fjernes. 



10. Prosedyre over Faus oversikt over kontakter, signering etc, skal ligge i google docs. Eline og 
Anita 

Utsettes og forberedes til neste møte 

11. Dreiebok FAU konstituering (høstens første møte) 

Utsettes og forberedes til neste møte. 

12. KFU 
- En av saken var saken om fotoforbudet på Røyslimoen. Mange Lillehammer-skoler skal ta en 

runde på dette. Vi setter opp dette som en sak senere og ber Fred om å orientere litt om 
stemningen på skolen vedr dette. 
 

13. Eventuelt og avtale tid til neste møte 
- Anita informerer om at det er foreldre som har bemerket trafikkfarlig kryss ved skolen. Det 

er flere farer som man ser nå på vinteren som ikke er like synlig på sommeren. Fred sier 
kommunen skal ha befaring ved alle skoler. Trafikkomitéen v/Christian spiller inn dette 
krysset til kommunen gang til ifm hjertesonearbeid. Oppfordre også til forsiktighet i FAU-
nytt. 

Neste FAU-møte:  

Mandag 27. mars 2023 kl 18-20 

Møteplan for resterende møter er 8. mai og 5. juni (siste møte med øl og grilling hos leder kanskje?) 


